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Občan
          

Tiskovina                                                                         Poštnina plačana pri pošti 2253 Destrnik

Pisani svet Urbančanov

Ob 
občinskem prazniku 

vam izrekam iskreno voščilo. 

Želim si, da bi s srčnimi idejami, prežetimi z 
bogatimi izkušnjami, skupaj ustvarjali in ustvarili 

prijetno ter toplo urbansko okolje, v katerem 
naj bo lepo sprejet in dobrodošel vsak – 

domačin in tisti, ki k nam prihaja od drugod. 

Župan Vladimir Vindiš,
občinski svet in

občinska uprava



Srčna domačnost
Slovenskih goric

Občina Destrnik vas vabi na prireditve 
ob 16. občinskem prazniku, ki se bodo vrstile 

od sobote, 17. maja, do sobote, 1. junija 2014.

Osrednja slovesnost s pogostitvijo in z zabavo z ansamblom, na katero vas še 
posebej vabimo, bo v soboto, 24. maja 2014, ob 18.00 v športni dvorani OŠ 
Destrnik.

Praznujemo vsi, zato prijazno vabljeni.

                                                                                                                                                          Vladimir Vindiš, 
župan Občine Destrnik
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Občan 
            Pisani svet Urbančanov

Pred občinskim praznikom ...

Izdajatelj: Občinski svet Občine Destrnik
Uredništvo: Zmagoslav Šalamun, Tadej 
Urbanija, Tanja Hauptman, Nada Zupanič in Nina 
Zorman.
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini 
Destrnik brezplačno.
Medij OBČAN - GLASILO OBČINE DESTRNIK 
je vpisano v razvid medijev pod zaporedno 
številko 275.
Naslov uredništva: OBČAN, Vintarovci 50, 2253 
Destrnik.
Telefon: 02 761 92 50
Telefaks: 02 761 92 52
E pošta: clanki@casopis-obcan.si
Časopis OBČAN izhaja v nakladi 920 izvodov.
Prva številka časopisa Občan je izšla 25. julija 
1996.
Odgovorni urednik: Zmagoslav Šalamun
Lektorica: Bojana Kolenko
Zasnova, celostna podoba, oblikovanje in 
elektronski prelom: Pika, Zmagoslav Šalamun, 
s.p., http://www.kreativne-resitve.eu, 
070 670 740.
Tisk: Tiskarna Grafis, Požeg 4, Rače.

Pogovor z županom                                            
ob 16. občinskem prazniku

Na občinski praznik se občani in občanke spominjamo dogodkov iz preteklosti, na 
katere smo ponosni in so postali del naše bogate zgodovine. Ob tem praznujemo 
našo delavnost, ustvarjalnost, sodelovanje in uspehe, za katere so še kako pomembni 
medsebojno razumevanje, pomoč in prijateljstvo. Z županom Vladimirjem Vindišem 
smo se pogovarjali o preteklih in aktualnih investicijah ter s pokončno držo pogledali 
v prihodnost.

Katere investicije so najbolj zaznamovale občino Destrnik v zadnjem letu?
V času od prejšnjega občinskega praznika pa do letošnjega je bila dominantna 
oziroma najobsežnejša investicija poslovna cona Janežovski Vrh s temelji za gradnjo 
vrtca. Zraven tega je bilo ogromno dela vloženega v projektno dokumentacijo za 
ureditev komunalnega sistema na Drstelji, obnovili smo tudi cestno razsvetljavo 
v Desencih in Levanjcih (ureditev povezav v zemlji). Kar se tiče cestnega področja 
menim, da je bilo ogromno dela vloženega v adaptacijo cestišč, sploh makadamskih. 
V bistvu smo bili skoraj celo prejšnje leto, zaradi neugodne zime 2012, primorani 
sanirati ceste, da so ostale prevozne in primerne za uporabo. Seveda je bilo obenem 
veliko tekočega dela opravljenega na pravnem področju; eden največjih dosežkov je 
sprejem novega odloka o programu opremljanja in odloka o komunalnem prispevku. 
Z njim obstoječi komunalni prispevek zmanjšujemo za 37 odstotkov. Občinska uprava 
je pristopila tudi k reševanju problemov okrog novega nepremičninskega zakona, 
tako da smo občanom pomagali pri urejanju dokumentacije, da ljudje niso čakali v 
vrstah na GURS-u.
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Kaj menite o odnosu države do lokalnih skupnosti, še posebej 
glede pridobivanja evropskih sredstev?
Glede odnosa države do lokalnih skupnosti menim, da je bilo 
veliko škode in slabe volje povsem po nepotrebnem. Za nas je 
najbolj težavno, da se periodno ne izvajajo razpisi za pridobitev 
in koriščenje evropskih sredstev. Za primer lahko navedem, da 
smo na osmi razpis morali čakati več kot eno leto. Menim, da 
država s svojimi postopki predvsem ponižuje manjše občine, saj 
je denar osnova za investicije, kar pa vpliva tudi na razvoj kraja in 
ustvarjanje ugodnih bivalnih pogojev za naše občanke in občane. 
Dejanski problem je, da sama vsebina nima nobene teže, temveč 
so bistveni zapleteni postopki, in ni prav, da je prišlo do takšnega 
načina delitve sredstev. Tega zagotovo ne odobravam.

Glede na to, da ste imeli skrajšan mandat, ki je trajal le dve 
leti, me zanima, koliko vaših načrtov vam je uspelo uspešno 
izvesti?
Res je, da je bil moj mandat skrajšan, vendar je bil izveden v precej 
turbulentnem času. Na eni strani obljuba, da bo v občini zavel nov 
veter, nova energija, nov način odnosa do projektov, nov pristop h 
komuniciranju z ljudmi in seveda do vasi, ki so na obrobju občine, 
na drugi strani pa nasprotovanje, ki otežuje rešitve teh del. Prav 
je, da se del sredstev porablja tudi za investicije in določene 
potrebe v obrobnih vaseh in ne samo v centru. Prepričan sem, 
da mi je vse tisto, kar sem obljubljal v volilni kampanji, uspelo 
uresničiti. Največji projekt je torej bil že prej omenjeni, ureditev 
komunalnega prispevka, izgradnja poslovne cone Janežovski Vrh  
in seveda pridobitev dokumentacije za izgradnjo vrtca. Pridobili 
smo sredstva za energetsko sanacijo šole in v proračunu občine 
predvideli sredstva za rekonstrukcijo cestišča v Janežovskem Vrhu. 
Kar pa se tiče odnosa med občani in občankami, imam občutek, 
da ljudje postajajo bolj sproščeni, da tudi sami opažajo, da se v 
občini dela in da imajo možnost, da pri tem delu oziroma projektih 
tudi sami sodelujejo. 

Kako je z razvojem društvene dejavnosti oziroma razvojem 
kulturnega življenja v občini Destrnik?
V času svojega županovanja sem želel, da v kulturni dom 
pripeljemo kulturo z vzpodbujanjem kulturnih organizacij, ki 
delujejo v naši občini (če samo omenim, odlično deluje folklorna 
kultura, imamo dva pevska zbora ...). Pomembno se mi zdi, da smo 
privabili društva iz okolice, ki se ljubiteljsko ukvarjajo z dramsko 
dejavnostjo. Domače in gostujoče skupine so v kulturni dom 
privabile veliko naših ljudi. Prepričan sem, da bo to vzpodbudilo 
posameznike in društva, da bodo še več naredili na kulturnem 
področju v občini. Vse to daje kulturnemu domu vsebino, dvorana 
živi z ljudmi in prav ljudje ugotavljajo, da nas dvorana združuje.
Občina, kolikor je le mogoče, pomaga in podpira društva. Mešani 

pevski zbor Ojstrovec smo podprli z nakupom oblek, kar se mi zdi 
pozitivna naložba, predvsem pa vzpodbuda vsem, ki sodelujejo v 
društvu. Trudim se, da vsa društva v občini dobijo mojo podporo 
oziroma podporo občine.
Ob občinskem prazniku naj še omenim, da je na zadnji strani 
Občana objavljen spored dogajanja, ki smo ga pripravili ob 
praznovanju letošnjega praznika. Praznovanje bomo obeležili 
s podpisom pisma o sodelovanju z občino Petrijanec s sosednje 
Hrvaške. S tem želimo razširiti sodelovanje iz gasilstva in kulture 
še na gospodarstvo. 

Kakšna je vaša vizija za naprej, kateri so tisti projekti, ki bodo 
izvedeni v prihodnosti?
Bistvena in največja želja za naslednje obdobje je pridobitev 
finančnih sredstev za gradnjo šestoddelčnega nizkoenergetskega 
vrtca, nadaljevanje izgradnje kanalizacije in cestne infrastrukture. 

Glede na to, da so pred vrati jesenske volitve, nas zanima, 
ali boste ponovno vložili kandidaturo za župana Občine 
Destrnik?
Glede na prehojeni dve leti, ko sem se do neke mere učil, kako 
je potrebno delati, in ko sem na drugi strani veliko energije vložil 
v urejanje konsenza med člani občinskega sveta, se mi nekako 
zdi, da bi bilo neodgovorno, če ne bi kandidiral. Prepričan sem, 
da ljudje pričakujejo mojo ponovno kandidaturo, saj je ostalo še 
veliko stvari, ki bi jih moral narediti, vendar bi to pustil kot svoje 
volilno bogastvo in ga še ne bi izdal (smeh).
Upam, da bodo ljudje pozitivno sprejeli mojo kandidaturo in 
mi bodo zaupali, da jim pokažem še svoj novi oziroma dodatni 
programski del, saj sem v svojem skrajšanem mandatu večinoma 
urejal stvari, ki jih je začrtal moj predhodnik, izvajali pa smo jih na 
nov način in s pomočjo nove občinske uprave. V novem 4-letnem 
mandatu računam, da bomo izvedli nove projekte, saj mi izzivov 
in volje do dela ne manjka.

Spoštovane občanke in spoštovani občani, vabim vas, da se 
udeležite prireditev ob občinskem prazniku, posebej vabljeni na 
osrednje prireditve v soboto dne, 24. maja 2014. 

Lepo praznovanje občinskega praznika in godu farnega zavetnika 
sv. Urbana.
        

Nina Zorman

Obvestilo uredništva
Članke in oglase za 6. številko časopisa Občan oddajte do 
6. JUNIJA 2014 (kasneje le po predhodnem dogovoru z 
uredništvom) ali pošljite na naslov Občan, Vintarovci 50, 2253 
Destrnik; elektronski naslov: clanki@casopis-obcan.si.
Članki naj bodo napisani v enem od urejevalnikov besedil 
in shranjeni s končnico *.doc. Fotografij ne lepite v besedilo, 
ampak jih pošljite v priponki s končnico *.jpg. Članki naj bodo 
kratki in jedrnati, dolgi največ eno stran. Za daljše članke si 
uredništvo pridržuje pravico do krajšanja ali zavrnitve objave. 
Članke z žaljivo vsebino in napisane v nasprotju s Kodeksom 
novinarske etike bo uredništvo zavrnilo in o tem obvestilo 
avtorja. Anonimnih pisem ne objavljamo. 
Prosimo, da pri fotografijah dosledno navajate avtorje fotografij 
v izogib kršenja avtorskih pravic. Če avtor fotografij ne bo 
naveden, bomo smatrali, da so te avtorsko delo pisca članka. 
Besedila in fotografije oddajte v elektronski obliki. Nenaročenih 
fotografij in besedil ne vračamo.

Uredništvo
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25. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik je bila 25. aprila 
in je obsegala kar 27 točk dnevnega reda. Zapisnik 24. redne 
seje je bil soglasno sprejet. Svetnica Frasova je z dnevnega reda 
želela umakniti 9. in 10. točko dnevnega reda, ki sta se nanašali na 
imenovanje odgovornega urednika in uredniškega odbora glasila 
Občan. Po glasovanju je bil dnevni red sprejet v prvotni obliki.
Tudi na tej seji je bilo veliko besed namenjenih komunalnemu 
prispevku, za katerega je  pravna podlaga zakon o prostorskem 
načrtovanju. Merila in kriteriji za obračun so natančno razloženi 
v programu in odloku opremljanja stavbnih zemljišč za območje 
občine Destrnik. Na podlagi državne prostorske zakonodaje in 
novega OPN so uspeli v občini Destrnik bistveno povečati kvoto 
površin, namenjenih pozidavi, ta pa ima neposreden vpliv tudi na 
oblikovanje cene komunalnega prispevka (KP). Zaradi povečanja 
obsega zazidljivih površin, novega ovrednotenja komunalne 
infrastrukture, predvidene izgradnje nove infrastrukture v letu 
2014 in omenjene zakonodaje so uspeli pripraviti odlok, ki je 
prijaznejši za bodoče graditelje objektov. Obračun KP po tem 
odloku investitorje bistveno finančno razbremeni. Torej le 
zavezance za plačilo KP, ki jim bo ta odmerjen po novem odloku. 
Razbremenitev zavezancev, ki jim je bil KP z odločbo občine že 
obračunan, zaradi zakonskih določb žal ne bo mogoča. Od skupne 
vrednosti komunalne infrastrukture se odštejejo nepovratna 
evropska in državna sredstva, zasebna vlaganja občanov ter takse 
na podlagi zakona o varstvu okolja. Vrsta komunalne opreme za 
izračun KP so ceste, kanalizacija, vodovod, prostori za ravnanje z 
odpadki in javne površine. Na odboru, ki ga vodi Irena Bauman, 
so se vsi člani odbora, župan in direktorica občinske uprave 
soglasno strinjali, da je za občino Destrnik najbolj sprejemljiva 
in pravična. Podan je bil izračun za površino parcele 1000 m2 in 
neto tlorisno površino objekta 150 m2, faktor dejavnosti 0,7. Tako 
bi naj investitor plačal 4.049 evrov, po starem zakonu pa 6.411 
evrov. Svetnik Branko Horvat se je z odlokom strinjal, vendar 
meni, da je krivično do tistih, ki so kanalizacijski del komunalnega 
prispevka plačali po starem. Ti naj bi bili ogoljufani za povprečno 
38 odstotkov.
Vroča razprava se je vnela še pri imenovanju odgovornega urednika 
in uredniškega odbora glasila Občan. Za odgovornega urednika 
je bil imenovan Zmago Šalamun, za člane uredniškega odbora pa 
Tadej Urbanija, Tanja Hauptman, Nada Zupanič in Nina Zorman. 
Kamen spotike je bila Nina Zorman, ki je iz ormoške občine, 
medtem ko domačinka Majda Kunčnik ni bila izbrana. Razpisni 
pogoji ne določajo, da bi morala imeti prednost domačinka, člani 
KVIAZ-a so se odločili tako, kot so se. 
Imenovali so še člane občinske volilne komisije, ki ji bo tudi v 
tem mandatu predsedoval Boris Bajec. Za člane so bili imenovani 

Nada Zupanič

Komunalni prispevek in imenovanje uredniškega odbora glasila 
Občan sta bili glavni temi 25. redne seje občinskih svetnikov

Dušanka Mohorič Vajngerl, Vesna Marinič, Branko Matjaž, Marjan 
Lovrec, Anton Sever, Anton Kovačec in Marjeta Kajzer. 
Svetniki so soglašali tudi z imenovanjem Draga Skurjena za 
ravnatelja JVIZ Destrnik-Trnovska vas. 
Predsednica komisije Urša Zver je podala predloge za dobitnike 
občinskih priznanj. V letu 2014 bodo podelili 1 zlato, 2 srebrni in 5 
bronastih priznanj.
Občinski svet je za sanacijo Hameršakove kapele namenil 450 
evrov. 
Občina Destrnik se bo pobratila z občino Petrijanec iz sosednje 
Hrvaške, najprej bodo podpisali pismo o nameri prijateljstva, 
pobratenje bi se začelo z letošnjim občinskim praznikom.
Na koncu je župan Vladimir Vindiš izrazil lepe želje ob občinskem 
prazniku, zaželel lepe prvomajske praznike in da bi si nabrali 
energijo za nadaljnje uspešno delo. 
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Pogrebno in pokopališko 
dejavnost bo na Destrniku 

opravljalo podjetje                
Almaja d. o. o. iz Lenarta

Konec januarja 2014 je občina objavila javni razpis za podelitev 
koncesije za opravljanje pokopališke in pogrebne dejavnosti v 
občini Destrnik. Prejeli so dve prijavi, in sicer podjetja Panek d. o. o. 
iz Slovenske Bistrice ter podjetja Almaja d. o. o. iz Lenarta. 
Po pregledu oddanih vlog so se odločili za podpis petletne 
koncesijske pogodbe s podjetjem Almaja d. o. o.  Podpisali so jo v 
torek, 13. maja, v Volkmerjevem domu kulture na Destrniku. 
Župan Vladimir Vindiš je ob tem povedal, da pričakujejo izboljšanje 
storitev na tem področju, saj gre za delikatno in zahtevno 
področje, pri čemer je potreben pieteten odnos do svojcev in 
bližnjih umrlega. S podpisom koncesijske pogodbe za opravljanje 
gospodarske javne službe – pokopališke in pogrebne dejavnosti 
mora občinski svet še potrditi ponudbene cene za storitve. 
Direktor Glinšek je povedal: »Za naše podjetje pomeni veliko 
obveznost in priznanje za dosedanje delo. Obenem pa zavezo, 
da naše storitve tudi v prihodnje ostanejo na ravni, kot so bile do 
sedaj, oziroma se raven še zviša. Gre za pravno-formalno potrditev 
preteklega dela in nastavitev dela v prihodnje. Hvala za zaupanje.«
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V času praznovanja 16. občinskega praznika občine Destrnik 
bo v soboto, 24. maja, podpisano tudi pismo o sodelovanju z 
občino Petrijanec, ki ga bosta podpisala župana obeh občin med 
slavnostno sejo Občinskega sveta Občine Destrnik. 
Zato je prav, da sodelujočo občino iz sosednje Hrvaške tudi 
predstavimo. Iz občinske uprave občine Petrijanec smo prejeli 
naslednje predstavitveno besedilo. 

Občina Petrijanec je ena izmed 28 enot lokalne samouprave 
Varaždinske županije in leži na severozahodu Republike Hrvaške. 
Z 48 km² popolnoma nižinske površine, občina na 8 km v glavnem 
s starim tokom reke Drave, na severu meji na Republiko Slovenijo.
Občina Petrijanec šteje 5 tisoč prebivalcev v 6 naseljih: Petrijanec, 
Nova Ves Petrijanečka, Majerje, Strmec Podravski, Družbinec 
in Zelendvor. V občini živijo tudi pripadniki romske narodne 
manjšine.
Arheološke najdbe iz 60-/70-tih in izpred nekaj let pričajo o 
organiziranem življenju na tem področju že v rimskem obdobju. 
Artefakti dokazujejo, da je v današnjem Petrijancu, na stičišču 
gradov Poetovia (Ptuj) in Mursa (Osijek) obstajala postojanka 
(Mansio) – kot organizirano naselje – Aqua Viva (živa voda)- 
verjetno imenovano po tekoči vodi, verjetno po izvirih vode blizu 
Petrijanca, nekateri so aktvni še danes.
Območje občine Petrijanec zaznamujejo reka Drava, derivacijski 
kanal hidroelektrarne Varaždin, zelo prometna državna cesta D2, 
županijske prometnice, v glavnem plodna polja in listnati gozdovi 
ob Dravi ter iglasti v zahodnem delu občine.
Na področju občine so že konec 19. in  na začetku 20. stoletja grofje 
razvili takrat močno poljedeljsko in predelovalno proizvodnjo 
(proizvodnjo etilnega alkohola in kisa), ki delom obstaja še danes 
– z načrti za investicije v bližnji prihodnosti.
Struktura gospodarstva: družinska kmetijska gospodarstva 
s poljedelsko, z zelenjadarsko in živinorejsko proizvodnjo, 
proizvodna in uslužnostna obrt, razvit je lovski turizem, delujeta 
tovarni živinske hrane ter asfalta in podobno. 
Občina Petrijanec je samostojna upravna enota od 1993 in od takrat 
pospešeno razvija svojo komunalno, družbeno ter gospodarsko 
infrastrukturo. Občina je popolnoma pokrita z vodovodnim in s 
plinskim omrežjem ter z asfaltnimi prometnicami; več kot 30 % 
občine pa je opremljene s kanalizacijskim omrežjem.
Občina ima velik nov otroški vrtec za 120 otrok, osnovno šolo, ki 
jo v eni izmeni obiskuje 580 učencev, prostore za dnevno bivanje 
in pomoč na domu za starejše, pet društvenih gasilskih domov 
petih prostovoljnih gasilskih društev, 5 nogometnih igrišč s petimi 
nogometnimi klubi, od katerih je osrednji športni center ob 
osnovni šoli na reprezentativni ravni. 
S športom se ob tem organizirano ukvarjajo tudi košarkarji in 

nekaj organiziranih skupin ženske rekreacije. 
Občina ima tudi pošto, matični urad, zdravstveno ambulanto z 
dvema zdravniškima in enim zobozdravstvenim timom, lekarno 
ter veterinarsko postajo.
V bogatem družbenem življenju sodeluje okrog 20 združenj – 
KUD Petrijanec s sedmimi sekcijami, 5 prostovoljnih gasilskih 
društev (DVD Petrijanec je pobrateno s PGD Desenci (Destrnik)), 
5 nogometnih klubov, Udruga umirovljenika, Udruga branitelja, 
Lovačka udruga, humanitarne in še veliko drugih dejavnosti.
Področje občine Petrijanec se sklada s področjem rimskokatolične 
župe Petrijanec na čelu z župnikom Ivanom Sakačem.
Petrijanec je skozi zgodovino dal mnoga znamenita imena: 
Franja Bogadeka – pisca prvega angleško-hrvaškega slovarja 
(v Pittsburghu, 1917), 2 škofa – Josipa Lacha in Vlada Košića, 
akademika Stjepana Bratka, veliko vseučiliščnih profesorjev, npr. 
kajkavologa in raziskovalca otroške književnosti prof. dr. Joža 
Skoka, veliko akademsko izobraženih znanstvenikov, glasbenike, 
gospodarstvenike …
Danes občino vodijo občinski svet z Josipom Bačanom na čelu, 
načelnik občine Vladimir Kurečić in njegov namestnik Josip 
Rožmarić. 
Na skupno pobudo gospodov Vladimirja Vindiša, župana Občine 
Destrnik, in Vladimirja Kurečića, načelnika Općine Petrijanec, 
občina Petrijanec z zadovoljstvom sprejema prijateljstvo in 
pobratenje z Občino Destrnik. 

Podpisano bo pismo o sodelovanju z občino Petrijanec

Zmago Šalamun

Postavili cestno mostno tehtnico
Da je v slogi moč, so ponovno dokazali v vasi Levanjci. Imeli so kar 
nekaj težav s tehtanjem pridelkov in dostavljenega repromateriala 
za kmetijsko proizvodnjo. Tehtnico pa je dobro imeti tudi za 
kontrolo, meni Anton Žampa. 
Razmišljali so, da bi v vasi postavili cestno mostno tehtnico. Glavna 
pobudnika akcije sta bila Janez Zelenik in Franci Matjašič. 
K akciji je pristopilo sedemnajst zainteresiranih, akcija je stekla 
in v kratkem času je bila cestna mostna tehtnica postavljena.  
Postavila jo je Libela Celje. Vrednost investicije je znašala okrog 
45.000 evrov. Gre za 18 metrov dolgo 60-tonsko mostno tehtnico, 
na kateri je mogoče tehtati vsako prikolico brez odpenjanja od 
vlečnega vozila. 
Kot je povedal Anton Žampa, so v akciji v vasi razširili še most in 
obenem v zemljo položili električne kable. Pohvalijo pa se lahko 
tudi, da v vasi ni več električnih drogov, saj so električno omrežje 
položili v zemljo. Pred občinskim praznikom pa so dobili še novo 
javno razsvetljavo, ki so jo slovesno predali namenu v nedeljo, 
18. maja. Več v naslednji številki.
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Drage občanke in dragi občani 
občine Destrnik,

v nedeljo, 25. maja 2014, nas čakajo evropske volitve. Prijazno vas 
vabim, da se jih udeležite, da stopimo skupaj za našo Slovenijo, 
za naše otroke in vnuke. Da pokažemo »mestu in svetu«, da je 
za dosego pomembnih ciljev treba premostiti razlike in znati 
sodelovati. Le tako lahko našo lepo deželo spet vrnemo na pot 
upanja in uspeha.

Slovenija ima zaskrbljujoče nizko stopnjo samooskrbe s hrano. 
Skupna evropska kmetijska politika je premalo občutljiva na 
slovenske posebnosti sploh pa v tem kontekstu ni poudarka na 
hrani kot strateški surovini. Zavedanje pomena zadostnih količin 
varne in kvalitetne hrane je naloga slovenskih politikov; nihče 
drug v Evropi ne more zaznati tega pomena kot le mi sami. 

Verjamem, da nas nihče ne more ustaviti na naši skupni poti v 
boljšo prihodnost, ki je naša pravica. Vaš glas za skupno listo NSi 
in SLS v nedeljo, 25. maja, bo glas za boljšo prihodnost Slovenije v 
Evropi. Verjamem v ljudi.

Franci Bogovič,
predsednik Slovenske ljudske stranke

Verjamem, da bo lista 
zmagovita, tako kot verjamem, 
da bomo skupaj z SLS in NSi 
zmagali tudi na predčasnih 
parlamentarnih in lokalnih 
volitvah. To je edina garancija 
za razvoj gospodarstva, obrti in 
kmetijstva – enakomeren razvoj 
države. 
Hkrati pa občankam in občanom 
občine Destrnik čestitam ob 
prazniku občine. 

Franc Pukšič, 
poslanec in predsednik

OO SLS Destrnik 

Glasujte za pravičnost, 
normalnost in razvoj.     

Obkrožite 8 in glasujte za SDS. 
Za Slovenijo v srcu.

Slovenski demokrati imamo radi Slovenijo. Borili smo se za lastno 
državo in jo znamo ceniti. Ne moremo pa biti zadovoljni s smerjo, 
v katero nas vlečejo lovke propadlega komunističnega režima. Ker 
opozarjamo na nenormalnosti in ponujamo pravične rešitve, smo 
za tiste, ki želijo ohraniti svoje privilegije, moteči. Na vse kriplje 
si prizadevajo, da bi nas zlomili. To dokazuje predvsem politično 
montirani proces zoper predsednika SDS Janeza Janšo. Če bi 
sodbo v zadevi Patria narekovala pravo in pravičnost, ne bi smelo 
biti dvomov, bila bi oprostilna. Toda nista je narekovala ne pravo 
niti pravičnost. Sodba ne temelji na dokazih, temveč na indicih, kar 
sodišče priznava tudi samo. Scenarij za to odločitev je bil skrbno 
načrtovan in že dolgo časa znan. Glede na razvoj dogodkov 
za večino državljank in državljanov, ki vedno bolj spoznavajo 
slovensko krivosodje (ki ga podpira samo 24 odstotkov ljudi), 
tudi pričakovan. Zato smo prepričani, da bo sodba slej ko prej 
padla. Toda v tem trenutku je  sodba pravnomočna in jo je treba 
upoštevati. Vendar pa takšne sodbe ni mogoče spoštovati. Človek, 
institucija ali delo si morajo spoštovanje zaslužiti, ni ga mogoče 
zaukazati.
Edino orožje, ki ga imamo državljani, so volitve. Ogorčenje in 
razočaranje, ki sta upravičena, je treba usmeriti na glasovanje na 
voliščih, kamor bomo šli letos štirikrat. Prvič že 25. maja 2014, ko 
bomo volili poslanke in poslance Evropskega parlamenta. SDS ima 
zmagovito listo za evropske volitve, ki je kombinacija izkušenih 
strokovnjakov, poštenih politikov in mladostne zagnanosti. 
Slovenska demokratska stranka je kot edina na kandidatno listo 
uvrstila tudi predstavnika zamejcev. Kandidatke in kandidati SDS 
pa niso dobri samo po strokovni plati, ampak imajo tudi nekaj, 
kar v politiki pogosto pogrešamo, to so človeške vrline. Nosijo 
Slovenijo v srcu.
Štirje ključni vsebinski poudarki liste SDS, ki temeljijo na skupnih 
točkah med evropsko in nacionalno politiko, so:
• zagotoviti Sloveniji dodatne vire za nadaljnji razvoj z evropskimi 
sredstvi in mehanizmi pomoči; 
• zmanjšati brezposelnost med mladimi z reformo šolskega 
sistema in trga dela;
• stop birokraciji in visokim davkom, ki dušijo gospodarstvo;
• več pravičnosti v državi nasploh.
V tem trenutku je SDS edina stabilna stranka, ki je programsko 
in kadrovsko pripravljena na vodenje države. Zaupajte nam. Ne 
bomo vas razočarali. Ker stojimo za svojimi besedami, ker imamo 
prave rešitve, ker imamo Slovenijo v srcu.
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Uradni vestnik 
Občine Destrnik

Leto XIX, številka 6 21. maj 2014

1. SKLEP
o soglasju k ceni za odjem plina po plinovodni mreži v občini Destrnik  podjetju Istrabenz plini d. o. o.

Uradni vestnik Občine Destrnik 6 / 21. 5.  2014

1.    
Na podlagi 10. člena  Pogodbe o koncesiji, št. 528/99, z dne 
1. 10. 1999, za izgradnjo in upravljanje krajevnega omrežja za 
distribucijo in oskrbo z utekočinjenim naftnim plinom v občini 
Destrnik ter v skladu z 29. členom Statuta Občine Destrnik (Uradni 
vestnik Občine Destrnik, št. 10/2010 – SOD–UPB1 in št. 11/2010) 
izdaja župan Občine Destrnik naslednji

SKLEP
o soglasju k ceni za odjem plina po plinovodni mreži v občini 

Destrnik podjetju Istrabenz plini d. o. o.

1. Občina Destrnik daje soglasje k ceni za odjem plina po 
plinovodni mreži v občini Destrnik podjetju Istrabenz plini d. o. o., 
in sicer v naslednji višini:

Cena je oblikovana po 10. členu pogodbe in znaša:

- nabavna cena plina fco Destrnik                           670,9902  EUR/t
- kalo 5 %                                                                    33,5495  EUR/t
- marža                                                                               141,4518  EUR/t
0,0810 EUR/kg + inflacija - od podpisa pogodbe          do 1. 9. 2014
---------------------------------------------------------------------------------------
SKUPAJ:                                                                               845,9915  EUR/t
ali

Skupaj - plinasta faza                                          2,0811 EUR/m³

Potrjuje se prodajna cena plina v višini 2,0811 EUR/m³. V ceno 
nista vključena taksa za obremenjevanje okolja s CO2 (ekološka 
taksa) v višini 0,1019 EUR m/³ in davek na dodano vrednost v višini 
22 %.
Diferenčne cene, glede na odjem (kategorije A do G iz 22. člena 
Pravilnika o priključku in dobavi plina, št. 528/99), zaenkrat ne 
bomo oblikovali. Vsi porabniki bodo imeli enako ceno.
Potrjujeta se ceni najema plinomera v višini 1,04 EUR/mes. in 
vzdrževanja ter servisiranja plinomera 1,04 EUR/mes. Davek na 
dodano vrednost ni vključen v ceno.

2.  Ta sklep začne veljati takoj.  Objavi se v Uradnem glasilu občine, 
cene pa se pričnejo uporabljati od  1. 5. 2014. 
Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati sklep o soglasju k ceni 
za odjem plina po plinovodni mreži v občini Destrnik podjetju 
Istrabenz plini d. o. o.,  št. 354-3/2014-4, z dne  9. 4. 2014.

Štev.:    354-3/2014-5
Datum:  12. 5. 2014

Župan Občine Destrnik:
Vladimir VINDIŠ

Turistično društvo Destrnik bo tudi v letu 2014 nadaljevalo in 
nadgrajevalo projekt »Od lanu do platna.« 
Lan je za pridelavo zelo zahtevna rastlina. Zahteva sipko zemljo 
in z njeno pripravo so se dela začela že v jesenskem času. Naredili 
so praho oziroma grobo obdelavo tal. Spomladi so zemljo trikrat 
prebranali oziroma prerahljali v presledkih po 14 dni. Upoštevali 
so še, da lahko na isti njivi sejemo lan le vsakih sedem let. Najlepše 
uspeva na njivi, kjer so bili v preteklem letu krompir, žitarice, 
koruza ali sladkorna pesa. Po nekaterih podatkih bi naj lan sejali 
stoti dan v letu.
Z »rižarjem« so začrtali vrste z medvrstno razdaljo 45 cm. Nato so 
posejali seme in ga z grabljami pokrili z zemljo. Seme mora biti 1,5 
do 3 cm globoko. V zemlji je dovolj vlage in sedaj lanena semena 
potrebujejo še toploto, da bodo že po dobrem tednu dni zagledali 
drobne rastline. Takoj ko se bo pojavil plevel, ga bodo okopali. 
Čakali bodo na sinje modre cvetove in kasneje na kobule, polne 
lanenih semen. Njive, na kateri je lan, ne bodo dognojevali, saj 
bogata tla povzročajo hitro rast in poleganje rastlin. 
Za člane in članice je bilo popoldne delovno in prijetno.     

Nada Zupanič

Setev lanu Turističnega društva Destrnik
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Nataša Hercog je vsestranska ženska, ki ji je življenje pravi 
izziv in ga živi na polno. Rojena na Drstelji, živi pri Sveti Trojici v 
Slovenskih goricah, zaposlena kot poslovodkinja v živilski trgovini 
v Šentjurju pri Celju, ustanoviteljica mladega nogometnega kluba 
Nataša bar ter podjetnica, ki v Nataša baru v Janežovcih uspešno 
vpeljuje zabavo in druženje krajank in krajanov. 
Širni Sloveniji je postala znana kot kandidatka za Zlato točajko 
Rakete, ko je na televizijskih zaslonih med drugim predstavljala 
tudi našo občino in društva, ki delujejo v njej. V boju za laskavi 
naziv se ji je uspelo uvrstiti v četrtfinale. V soboto, 17. maja, se 
je Nataša pogumno borila za uvrstitev v polfinale. Dokazala je, 
da Urbančani želijo in znajo z vsem srcem podpirati in navijati za 
svoje ljudi. Skromna ženska, polna življenjskih dogodivščin z iskro 
v očeh in nasmehom pove, da se vse da, le volja mora biti. 
Za Občana smo se pogovarjali o njenih vtisih s tekmovanja 
za Zlato točajko in o njeni širokosrčnosti oziroma akciji, da bi 
pomagali družini iz Destrnika, ki je v stiski. 

Kako to, da ste se odločili tekmovati za Zlato točajko 
v televizijski oddaji Raketa, ki jo lahko spremljamo na 
komercialni televiziji Planet TV?
Neke nedelje, ko smo s sinom in partnerjem gledali prvo ali drugo 
oddajo Rakete, mi je sin Aleš rekel: »Mami, to bi bilo za tebe.« 
Samozavestno in v hecu se mu odvrnila, da seveda je, za kaj pa jaz 
nisem. Jaz sem za vsepovsod. In je bilo konec debate. Čez dva dni 
mi je posredoval elektronsko pošto za avdicijo za Zlato točajko. 
No, moj prvi odziv je bilo izredno presenečenje, sin pa je vztrajal, 
da bom sedaj pač morala iti. Vsak izziv vzamem resno in rekla sem 
si, da potem bom pač morala iti. 

Kako je potekala avdicija?
Ko sem prišla na avdicijo, sem vstopila v sobo, polno mladih 
deklet. Vsaka je morala za kakih pet minut na zagovor pred 
komisijo. Jaz, ki sem bila na vrsti peta, sem bila malce dlje – 
kakšnih petnajst, dvajset minut. Povedali so mi, da sem najstarejša 
med prijavljenimi, vendar tudi najbolj zanimiva, saj imam toliko 
povedati in tudi oni imajo ogromno podatkov, zato me ne morejo 
kar izpustiti. Čeprav so mi rekli, da bom njihovo odločitev izvedela 
čez dva dni, so mi že čez dve uri povedali, da sem sprejeta. To je 
bil že drugi šok (prvi je bil novica o prijavi), saj sem se med tistimi 
mladimi puncami počutila kot njihova mama. 

Kandidatke ste se morale pomeriti v več aktivnostih, kjer ste 
morale pokazati svoje spretnosti, znanje in talente z različnih 
področji. Katere igre so vam bile najbolj pisane na kožo?

Dejansko mi je bilo vse všeč. Za nobeno stvar ne bi mogla reči, da 
mi ni bila všeč – kuham rada, plešem rada, delam rada, tako da ni 
stvari, za katero bi lahko rekla, da mi ni bila všeč. Razen to lahko 
omenim, da so se med oddajami spreminjala pravila tekmovanja, 
kar se mi ni zdelo pravično. 

Eno tekmovanje je bilo posneto tudi v občini Destrnik, zanima 
nas, kako ste si zastavili predstavitev kraja in kdo vse je pri 
tem sodeloval?
Poskušala sem predstaviti svojo osebnost, svoje življenje in seveda 
v vse skupaj vključiti še Destrnik ter ljudi, s katerimi sodelujem, 
delam, živim. 
Glede na to, da tudi jaham, sem najprej s konjem prijezdila do 
svojega bara Nataša, nato pa sem se s svojim zelenim motorjem 
in s prijatelji motoristi odpeljala do gasilskega doma v Destrniku, 
kjer so me čakali kolegi gasilci (od letošnjega leta sem tudi članica 
Prostovoljnega gasilskega društva Destrnik). Pričakali so me tudi 
člani Kluba starodobnih vozil sv. Urban – Destrnik, Društva kmetic 
Destrnik, Turističnega društva Destrnik, Društva koranti Destrnik 
in Pravi Demoni ter župan Vladimir Vindiš z občinsko opravo. 
Seveda niso manjkali moji zvesti navijači in natakarice. 

S slik in iz komentarjev na socialnih omrežjih ter posnetkov 
na spletu je razvidno, da je z vami dihalo in navijalo precej 
domačinov. Kako vam je uspelo povezati Urbančane, čeravno 
se govori, da so zelo razprti?
Ne, mislim, da ni tako. Ljudje so me sami poklicali in mi ponudili 
pomoč. Celo župan občine Destrnik Vladimir Vindiš se je zelo 
angažiral in mi pomagal, tako da vse pohvale tudi njemu in 
celotni občinski upravi. Sama sem, v zahvalo vsem, ki so mi 
pomagali, organizirala avtobus in jih odpeljala na snemanje 
oddaje v Ljubljano. V zelo kratkem času, v 14 dneh, mi je uspelo 
vse organizirati in uspešno izpeljati. 

Tekmovanje ste okronali tudi z dobrodelno noto, in sicer 
ste se odločili pomagati šestčlanski družini iz Destrnika, ki 
potrebuje pomoč. 
Glede na to, da sem toliko energije in truda vložila v to tekmovanje 
in organizacijo dogodkov, sem se odločila, da bom poskusila še 
nekomu pomagati. Ideja se mi je porodila ob generalki v moji 
omari z oblačili. Ponavadi sem oblačila podarila Rdečemu križu ali 
Karitas-u, vendar sem kasneje izvedela, da so darovana oblačila 
romala v neprave roke. Zato sem se odločila, da se obrnem na 
Občino Destrnik in jih prosim za informacijo, ali imamo v občini 

Nina Zorman

»Vražji Štajerki« je uspelo združiti Urbančane
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Centralizacija – korak                       
v napačno smer

V zadnjem obdobju smo priča pospešeni centralizaciji Slovenije, 
prihajajo različni predlogi za zmanjševanje števila upravnih enot, 
pred nekaj tedni pa smo na Ptuju komajda ohranili davčni urad. 
Slovenija je izrazito centralizirana in temu primerno tudi razvita. Že 
v lanskem letu smo lahko v nekaterih statistikah zasledili, da kljub 
dejstvu, da je center Slovenije daleč najrazvitejši, še vedno prejema 
najvišji delež državnih sredstev za regionalni razvoj. V letu 2011 je 
prejel skoraj dve tretjini vseh razpoložljivih sredstev. Podravska 
regija  jih je prejela okrog 6 %, ob tem je potrebno dodati, da gre v 
primeru Podravske regije za območja mestnih občin Ptuj in Maribor 
ter tudi občine Ormož. 
Pomembno se je dotakniti tudi področja evropskih sredstev, kjer se 
lahko verjetno vsi strinjamo, da bi bilo lahko stanje precej boljše, a 
zavedati se moramo, da nam pri tako slabi stopnji razvitosti lokalne 
samouprave težko gre bolje. V Sloveniji imamo z vidika lokalne 
samouprave zgolj občine, ki so učinkovite pri pridobivanju evropskih 
sredstev, sredstva pa gredo v strateške projekte, ki izboljšajo vsakdan 
vsake občanke ali občana. 
Da bi zagotovili cenejšo in učinkovitejšo lokalno samoupravo, tudi na 
področju pridobivanja nepovratnih sredstev, ob tem pa še zagotovili 
enakomernejši razvoj slovenskih regij, bi morali v Sloveniji uvesti 
regije. O njihovi uvedbi smo imeli tudi posvetovalni referendum, ki 
je potekal 22. junija 2008. Tako je na primer v Spodnjem Podravju kar 
67,85 odstotka volivcev glasovalo za pokrajine, proti jih je bilo 32,15 
odstotka. Žalosti me, da je projekt uvedbe regij obstal in je trenutno 
v predalih ministra Viranta, na njem pa se je verjetno nabralo že 
precej prahu. Očitno se raje posveča iskanju poceni letalskih kart, 
namesto da bi se ukvarjal z razvojem lokalne samouprave.
Pred nekaj tedni je bilo zelo aktualno tudi ukinjanje Davčnega 
urada Ptuj, ki pokriva območje upravnih enot Ptuj in Ormož ter 19 
občin. Spet je šlo za nedopusten poseg v Spodnje Podravje in rop 
naše regije. Moram reči, da je bilo treba v državnem zboru izreči 
precej krepkih, na koncu pa je razumevanje pokazal tudi del vladne 
koalicije, ki je skopiral nekaj opozicijskih predlogov in jih potrdil 
na zadnji obravnavi predloga Zakona o finančni upravi. No, tu ni 
prostora za politični prestiž, važen je cilj, s katerim smo zagotovili 
nadaljnje delovanje davčnega urada na Ptuju. 
Njegova ukinitev bi nas peljala 20 let nazaj, ko si moral za vsako »figo« 
v Maribor, ob tem pa bi to povzročalo dodatno izgubo časa in stroške 
za prebivalstvo ter tudi za podjetja. Predstavniki Mestne občine Ptuj 
na sedežih v Ljubljani si moramo prizadevati za ohranitev državnih 
institucij na Ptuju, da se lahko ljudje ukvarjajo z gospodarstvom in 
drugimi panogami, ki bodo obdržale mlade na Ptuju ter v širši regiji, 
saj vladajoča politika z višanjem davkov in zadolževanjem na račun 
mladih ter prihodnjih generacij v tujino sili vse več mladih.  
Pred nami je še precej izzivov na področju enakomernega in 
pravičnejšega razvoja Slovenije, pri čemer upam, da bomo stopili 
skupaj vsi predstavniki Spodnjega Podravja v Ljubljani.

Andrej Čuš, poslanec DZ RS

koga, ki bi potreboval pomoč. Gospa Metka Kajzer se je malce 
pozanimala in odločili smo se, da pomagamo šestčlanski družini. 
Zaposleni oče in brezposelna mati ter štirje otroci se s težavo 
prebijajo iz meseca v mesec. Najmlajša fantka sta stara štiri, 
punčka trinajst let, najstarejša jih šteje enaindvajset.  Akcijo sem 
sprožila na socialnem omrežju Facebook in seveda v svojem baru. 
Pomoč v obliki hrane, oblačil, obutve in igrač zbiramo v Nataša 
baru, seveda lahko pomagamo tudi v obliki finančnih sredstev, 
vendar je teh manj. Dobri ljudje so prinesli že kar nekaj škatel 
oblačil in hrane, akcija pa bo trajala do konca maja. 

Kakšen je bil odziv krajanov, ko ste jih obvestili o dobrodelni 
akciji?
Glede odziva pa je bilo mešano – nekateri so trdili, da si s tem želim 
nabirati glasove, spet drugi so me podprli in tudi sami prispevali. 
Na splošno gledano, glede na ves nabrani material, pa menim, da 
je odziv zelo pozitiven. Vsem tistim, ki menijo da si s tem nabiram 
glasove, pa sem povedala, da je v redu, če tako mislijo, vendar 
sama pri sebi vem, da bom s to akcijo osrečila tudi družino, ki 
potrebuje našo pomoč. 

St
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a 
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Nina Zorman

Zaključevanje del v poslovni 
coni Janežovski Vrh

Po vseh zapletih, ki so spremljali gradnjo poslovne cone Janežovski 
Vrh, se investicija zaključuje. Otvoritev bo potekala na prireditvi 
ob občinskem prazniku – 24. maja ob 17.00. 

Operacijo »Ureditev poslovne cone Janežovski Vrh« je delno 
financirala Evropska unija, in sicer iz Evropskega sklada za 
regionalni razvoj. Operacijo so izvajali iz naslova prednostne 
usmeritve »Regionalni razvojni programi« razvojne prioritete 
»Razvoj regij« operativnega programa krepitve regionalnih 
razvojnih potencialov 2007–2013, za obdobje 2012–2014. 

Na tem območju, ki je bilo prej zapuščeno, bodo lahko nemoteno 
izvajali gospodarsko in vzgojno-varstvena dejavnost. 

Investicija, ki je bila vredna 605.827 evrov (iz evropskih in 
dodatnih sredstev Republike Slovenije je bilo financiranje v višini 
505.603 evrov), zajema novogradnjo komunalne infrastrukture za 
potrebe izgradnje poslovne cone Janežovski Vrh, vkopani objekt 
s ploščadjo za zajemanje padavinske vode, zbiralnike za vodo 
in utrjeno manipulacijsko površino. Namen ureditve območja 
je priprava območja za gradnjo novega šestoddelčnega vrtca 
in za gradnjo poslovnih objektov. Nepredvidena dela (izdelava 
dodatnih podpornih zidov) so investicijo podražile.
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Odbor za infrastrukturo – v nadaljnjem besedilu odbor je dolžan 
pojasniti, da mora odbor kot delovno telo občinskega sveta, 
stališča in mnenja, ki jih kot delovno telo oblikuje in predlaga 
Občinskemu svetu občine Destrnik, oblikovati skladno z ustavo 
in zakoni. Tudi pri oblikovanju končnega besedila Odloka o 
komunalnem prispevku – v nadaljnjem besedilu KP, ki ga je 
občinski svet 25. aprila 2014 na 25. redni seji soglasno sprejel, je 
odbor predlagal besedilo, ki je usklajeno z zakonskimi normami. 
Kljub temu da je občinski svetnik Branko Horvat za odlok o KP 
glasoval brez pripomb, je imel določena vprašanja pri točki 
Pobude in vprašanja.

Svetnik g. Branko Horvat je na seji OS izrekel pomisleke in očitke 
ter predloge. Glede njegovih navedb, da je odbor zavlačeval 
s pripravo odloka,  da so občani, ki so KP že plačali po starem 
odloku, oškodovani, da naj se razlika do nižjega zneska po 
novem odloku občanom vrne, smo člani odbora za infrastrukturo 
občanom občine Destrnik dolžni predstaviti resnične in dejanske 
razloge, ki občino zavezujejo k sprejemu novega odloka in 
resnične razloge za bistveno nižje zneske KP po novem odloku. 
Predvsem pa smo dolžni svetniku g. Horvatu, ki mu morda zaradi 
zahtevnosti materije, način izračuna, dejanske in pravne podlage 
obračuna KP niso čisto jasni, to dodatno pojasniti. To dolžnost 
nam nalaga njegov nelogičen predlog za spremembo komaj 
sprejetega odloka, za katerega je na isti seji tudi sam in brez 
pripomb glasoval. 

Za izračun komunalnega prispevka zakon zavezuje občino k 
sprejemu dveh dokumentov (1) Programa opremljanja stavbnih 
zemljišč – dalje program in (2) Odloka o komunalnem prispevku. 
Strokovno gradivo za oba akta je po naročilu občinske uprave 
pripravil zunanji izvajalec podjetje OIKOS iz Ljubljane (tudi do 
sedaj veljavni odlok je pripravil isti zunanji izvajalec). Jasno 
moramo povedati, da je razlog za zavlačevanje pri sprejemanju 
obeh aktov (približno 2 leti) v tem, da občinska uprava zunanjemu 
izvajalcu ni posredovala pravilnih in popolnih podatkov o obstoječi 
in novi infrastrukturi v občini Destrnik, na kar pa je odbor za 
infrastrukturo opozarjal na več sejah. Pravi podatki o infrastrukturi 
so osnova za pripravo Programa opremljanja stavbnih zemljišč, 
le-ta pa je osnova za pripravo Odloka o komunalnem prispevku. 
Nepravilnosti v podatkih so se v največjem obsegu nanašale na 
obseg in realno vrednost vodovodnega omrežja.  

Krajša kronologija:
– januarja 2013 (podatek z 12. redne seje odbora) je občinska uprava 
zunanjemu izvajalcu OIKOS posredovala dolžino obstoječega 
vodovoda pribl. 55 km (premer od 20 do 280 mm) in vrednost 
pribl. 900.000 € (16 €/m). Ker je bila vrednost popolnoma nerealna 
in v nasprotju z zahtevami 2. člena Uredbe o vsebini programa 
opremljanja stavbnih zemljišč (POSZ), posredno pa v škodo 
občinskega proračuna in tistih občanov, ki tovrstne infrastrukture 
še nimajo, odbor predloga občinske  uprave ni sprejel, predlagal ji 
je realno ovrednotenje komunalne infrastrukture;
– šele aprila 2014 (podatek z 18. redne seje odbora, 14 mesecev 
pozneje) je občinska uprava v predlogu programa na odbor 
posredovala novo dolžino obstoječega vodovoda pribl. 53 km 
in njegovo približno realno vrednost okrog 4.800.000 € (90 €/m). 
Šele ko je imel odbor dokaj realne podatke, je priprava programa 
in odloka o KP zelo hitro stekla. Uprava občine, za katero sta 
odgovorna  župan in direktorica, sta z nam nerazumljivih razlogov 
in  z napačnimi podatki  zavajala  zunanjega izvajalca in s tem 

odbor za infrastrukturo.

Zakaj do nižjega zneska komunalnega prispevka po novem 
odloku? 
Na podlagi Zakona o prostorskem načrtovanju je bil sprejet 
Občinski prostorski načrt – OPN (veljaven od 1. 1. 2012). Z njim 
smo v občini Destrnik pridobili bistveno več parcel, namenjenih 
pozidavi (pribl. + 12 %), povečala se je kvota neto tlorisnih površin 
(pribl. +17 %), povečala so se tudi nepovratna sredstva EU, 
investirana v komunalno infrastrukturo v tem obdobju (pribl. + 13 
%). Vse te vrednosti vplivajo na izračun komunalnega prispevka, 
v formuli izračuna pa imajo posebne označbe. Te v novem odloku 
občutno znižujejo specifične vrednosti na enoto kvadratnega 
metra parcele (Cpi), na enoto kvadratnega metra neto tlorisne 
površine objekta (Cti). Razmerja deležev parcele (Dpi) in neto 
tlorisne površine (Dti) so v novem odloku ostala nespremenjena 
(0,5 : 0,5). Vsi navedeni faktorji, ki imajo neposreden vpliv na 
znesek KP, so sedaj za občane ugodnejši. Tudi dosedanji odlok je 
bil skladen z zakonodajo, ki je veljala v času njegovega oblikovanja 
in kot takšen je bil tudi veljaven. To je tudi stališče Ministrstva za 
infrastrukturo in prostor, ki ga je občini posredovalo 9. 5. 2012 
v dopisu št. 35206-14/2012. Glede na navedene ugotovitve, 
namigovanja g. Branka Horvata, da je bilo s starim odlokom o KP 
nekaj narobe, žal kažejo na njegovo nepoznavanje zakonodaje in 
še bolj na nepoznavanje oblikovanja kriterijev ter načina izračuna 
komunalnega prispevka. Sicer se lahko občani z novim Odlokom 
o komunalnem prispevku podrobneje seznanijo v  Uradnem 
vestniku Občine Destrnik, ki je izšel  8. maja 2014.

Zakaj vračanje sredstev KP, nastalih po »novem« in »starem« 
odloku o KP, ni mogoče?
– pri izdaji odločb o KP je morala Občina Destrnik spoštovati 
načelo zakonitosti upravnega postopka. Upoštevanje načela 
zakonitosti (6. člen Zakona o splošnem upravnem postopku 
– dalje ZUP) v upravnih postopkih pomeni, da upravni organi 
praviloma, razen v izrecno predpisanih izjemah, odločajo na 
podlagi zakonov in podzakonskih aktov, ki veljajo na dan izdaje 
prvostopenjske upravne odločbe. To pomeni, da lahko le to stanje 
predpisov predstavlja podlago za preizkus zakonitosti izdane 
odločbe v postopkih s pravnimi sredstvi. To načelo določa, da 
mora vsak upravni akt (odločba ali sklep) temeljiti na zakonu in na 
podzakonskih aktih, predpisih ter na splošnih aktih, ki jih izdajajo 
nosilci javnih pooblastil. Organ, ki z odločbo odloči o pravici 
ali obveznosti, pa mora uporabiti tisti predpis, ki je v veljavi ob 
izdaji odločbe. O tem se je izrekla tudi sodna praksa (sodba I U 
1745/2012, enako tudi I U 1754/2012 in UL0007574).
– upravne odločbe Občine Destrnik, s katerimi je odmerila KP po 
do sedaj veljavnem odloku o KP (Uradni vestnik Občine Destrnik 
14/10 in 7/11), so pravnomočne (zoper njih ni več možna pritožba 
ali izredno pravno sredstvo). Pravnomočne odločbe so izvršljive, 
za  izvršbo pa mora po uradni dolžnosti skrbeti organ, ki jih je 
izdal. Ker gre za javno korist, je Občina Destrnik izvršbe neplačanih 
zneskov komunalnega prispevka dolžna opraviti po uradni 
dolžnosti (tretji odst. 286. člena in 289. člen ZUP). Pravnomočne 
odločbe o KP se torej ne morejo in ne smejo spreminjati. Zavezanci 
za komunalni prispevek so po prejemu odločbe o KP imeli na 
voljo pravno sredstvo – pritožbo (15-dnevni pritožbeni rok od 
vročitve odločbe), pod zakonskimi pogoji pa tudi izredna pravna 
sredstva (npr. obnovo postopka …). Sedanje izdane odločbe bi  
bilo z izrednimi pravnimi sredstvi moč spreminjati samo,  če bi 
pritožniki lahko dokazali, da so bile izdane v nasprotju z do sedaj 

Občani pišejo

Komunalni prispevek in pojasnilo svetniku Branku Horvatu
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veljavnim odlokom o KP. Po poteku rokov za vložitev rednega ali 
izrednih pravnih sredstev postane odločba pravnomočna. Organ 
(občina), ki jo je izdal, pa jo je po ZUP-u dolžan izvršiti že po 
poteku 15-dnevnega pritožbenega roka. Če povzamemo pravna 
pravila v konkretnem primeru, je z že izdanimi odločbami o KP 
Občina Destrnik o obveznosti plačila KP že meritorno odločila. 
Tudi v upravnem pravu velja pravilo, ki ga določa četrti odstavek 
129. člena Zakona o splošnem upravnem postopku, da v zadevah, 
pri katerih je upravni organ že  pravnomočno odločil, pa je stranka 
s tem pridobila kakšno pravico ali ji je bila naložena obveznost 
(kar odmera KP nedvomno je), ne more ponovno odločati (velja 
splošno pravno načelo, da se ne more odločati dvakrat v isti stvari). 

Izvršljive odločbe zavezujejo tako občane kot tudi občino, ki je 
v zadevi odločila (o tem tudi sodna odločba (sodba U 318/2004, 
z dne 12. 4. 2005, UM0010140). Glede na navedeno ugotovitev, 
bi morala uprava Občine Destrnik zahtevek občanov, ki bi želeli 
(zaradi spremembe odloka) ponovni obračun KP ali vračilo dela že 
vplačanega zneska, zavreči. Ker občina o isti stvari ne sme odločati 
dvakrat, pa postopka ne sme začeti niti po uradni dolžnosti. 

Odbor za infrastrukturo

                 VABILO
KORK  DESTRNIK organizira strokovno predavanje na temo 

RAK  MATERNIČNEGA  VRATU.

Predaval bo priznani slovenski onkolog dr. Albert Peter Fras.
Predavanje bo 22. 5. 2014 ob 17.00 v Volkmerjevem domu 
kulture Destrnik.

Vljudno vabljeni!

Zmago Šalamun
Tiskovna konferenca poslanca Franca Pukšiča

Alenka Bratušek Slovenijo poslala v stečaj

V torek, 13. maja, je v prostorih poslanske pisarne na Ptuju 
poslanec Franc Pukšič sklical tiskovno konferenco z naslovom 
Alenka Bratušek Slovenijo poslala v stečaj. 

Na konferenci je posebej izpostavil zadolževanje države, ki ga 
je Bratuškova izvedla skupaj z ministrom dr. Urošem Čuferjem. 
Pukšič meni, da je zadolževanje katastrofalno, saj se pod vlado 
Alenke Bratušek vsako uro zadolžimo za milijon evrov. Ne more 
verjeti, da nas je v zadnjem letu zadolžila za osem milijard evrov. 
Pukšič je dejal: »Bratuškova je naredila ovinke in jih še vedno dela 
na poti, ki Slovenijo pelje v propad,« ter dodal »za zadolževanje, 
ki ga je izvedla 15. novembra lani, še do danes ni pojasnila, kdo 
je bil kupec obveznic in kdo je prodajo organiziral, saj smo za 
desetletne obveznice plačali 7,8 odstotka, Nemčija pa v enakem 
času 1,75 odstotka.« Po Pukšičevem interpelacija ni več možna, 
saj je vlada že odstopila, pričakuje pa, da bodo organi pregona 
izpeljali kazensko preiskavo. 

Pukšič se je na tiskovni konferenci tudi vprašal, zakaj Alenka 
Bratušek ni, kot je napovedala, odstopila takoj in zakaj predsednik 
države Borut Pahor dodatno zavlačuje z razpisom volitev s 
posvetovanji s poslanskimi skupinami. Pukšič meni, da je skrajni 
rok za volitve 13. julij, vse ostalo je politični hazard s smrtnim 
izidom za državo. 

Državljanke in državljani bodo morali v naslednjih letih odplačati 
30 milijard dolgov, kar pomeni, da jih bodo odplačevale še številne 
generacije za nami. Slovenija je po anketi Manager besonders 
kurrupt na prvem mestu pred Kenijo, Nigerijo in Ukrajino, kar za 
nas in Slovenijo pomeni katastrofo, meni Pukšič. 

Na tiskovni konferenci je poslanec Pukšič podal predloge, kako 
se lahko Slovenija izkoplje iz težav. Omenja zmanjšanje javnega 

dolga s konsolidacijo javnih financ (prihodki so enaki odhodkom). 
Meni, da je potrebno ustvariti gospodarsko okolje, znižati davke in 
dvigniti bruto domači produkt nad obrestno mero zadolževanja. 
Zmanjšati je treba sivo ekonomijo (vsak račun šteje) in zahtevati 
od javnih uslužbencev osebno odgovornost, hkrati pa jih bolje 
plačati. Veliko balasta pa je treba ukiniti – reorganizacija javne 
uprave. Podjetjem je potrebno omogočiti razdolževanje in s strani 
bank zagotoviti ugodno kreditiranje.

Omenil je tudi prodajo javnega premoženja, kjer je še posebej 
poudaril, da je potrebno preko slovenskega državnega holdinga 
izvajati strategijo upravljanja za energetska in infrastrukturna 
podjetja. Uprave in nadzorni sveti se morajo zavezati k odškodninski 
in materialni odgovornosti. Na področju reorganizacije naše 
države je potrebno uvesti najmanj dve kohezijski regiji, tako kot je 
zapisano v zakonu, znotraj teh pa ustanoviti najmanj 11 pokrajin 
po sedežih mestnih občin, ker bomo le na ta način lahko koristili 
in izkoristili evropska sredstva, ki smo jih do sedaj sramotno malo; 
pa še ta so v glavnem ostala v Ljubljani. 

                POZOR
Radi pojete? Ste željni novih pevskih znanj, ubranega petja in 

prijetnega druženja? Z veseljem nastopate?

Če ste na vsa vprašanja odgovorili z »DA«, potem ni zadržkov …
Torej, če si upate samo enkrat tedensko vzeti čas za vajo, ste že 
v koraku z nami, samo še  sporočite nam to na tel. št. 041 782 
919 (Jožica). Starostne omejitve ni.

Lepo vabljeni k sodelovanju.

MePZ Ojstrovec KD Destrnik
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Miro Kokol

Občni zbor                               
Društva koranti Destrnik

Kristina Hauptman

Revija cerkvenih pevskih zborov dekanij Ptuj-Zavrč

V soboto, 12. aprila, smo imeli pri Lacku na Drstelji letni občni zbor 
Društva koranti Destrnik. 
Po uvodnem pozdravu predsednika smo izvolili delovno 
predsedstvo, ugotovili sklepčnost in nadaljevali po sprejetem 
dnevnem redu.
Na poročila ni bilo pripomb in so bila soglasno sprejeta.
Sledila je razrešitev organov društva in izvolitev novih.

Predsednik društva ostaja Miro Kokol, podpredsednik je postal 
Mitja Kolar, tajnica je Marina Fleten in blagajnik Danijel Čeh. 
Člani upravnega odbora so Peter Petek, Anton Sever in Gorazd 
Pauko, člani nadzornega odbora Robert Rebernik, Roman Polanec 
ter Zdenko Čeh.

Člani strokovnega odbora so Marko Malek, Mario Kokol, Damjan 
Žuran, Tadej Klemenčič in Sergej Košnik.
Predsednik disciplinske komisije je Miran Planec, člana pa Srečko 
Arnuš in Sandi Pauko.

V nadaljevanju je predsednik  predstavil program dela za leto 2014.
Ker na Ptuju ustanavljajo Zvezo društev korantov/kurentov in so 
nas povabili vanjo, smo  sprejeli sklep, da Društvo koranti Destrnik 
vstopa v Zvezo društev korantov/kurentov z namenom ohranjanja 
in varovanja ter pravilne predstavitve tradicionalne dediščine 
koranta/kurenta, ki je že vpisan v register slovenske nesnovne 
dediščine in je hkrati nosilec za vpis kurentove dediščine na 
UNESCO-v seznam.

V društvo so se včlanili Mitja Poharič, Jani Zorec, Špela Matjašič, 
Lea Mesarec in Sašo Dovnik.
Občni zbor sta s svojo udeležbo počastila župan Vladimir Vindiš 
in podžupanja Simona Lacko. Oba sta društvu namenila veliko 
vzpodbudnih besed in novoizvoljenim organom zaželela uspešno 
delo.

Uradnemu delu je sledila pogostitev in prijetno druženje do 
jutranjih ur, za kar je med drugim poskrbel tudi naš član, tokrat 
didžej Tilen Čeh.                                                                                                    

Kdor poje v cerkvi, dvakrat moli, pravi stari rek. Toda vsaka pesem 
in vsakršna izvedba pesmi, tudi za bogoslužje, ni kar tako dobra.

V naši cerkvi je v nedeljo, 23. marca, potekala revija pevskih 
zborov in to petje je bilo zelo dobro, predvidevam, da je bilo všeč 
tudi Bogu. 14 zborovskih zasedb, skupaj več kot 300 pevcev, je 
nastopilo odlično. Čudovito zborovsko petje je v cerkvi posebej 
lepo odmevalo.

Referent za liturgijo in cerkveno glasbo dekanij Ptuj-Zavrč pater 
Janez Ferlež je pripravil revijo, ki se je je udeležil tudi naš domačin, 
provincialni minister gospod Milan Kos. Prireditev je povezovala 
Mirjana Fladung, ki je med nastopi zborov prebirala misli iz 
življenja sv. Cecilije, zavetnice cerkvene glasbe.
 
Vsak zbor je zapel dve pesmi in revija je trajala dobri dve uri. Tudi 
naš mešani cerkveni pevski zbor sv. Urbana, ki ga vodi Marko 
Škofič, se je lepo predstavil. 

Gospod naddekan in dekan Ptujske dekanije Marjan Fesel je 
revijo zaključil z besedami: »Vse to petje je bilo tako kot nebeški 
Jeruzalem. Bog povrni zborovodjem in organistom, da skrbite za 
petje po cerkvah. Hvala g. Jožetu Škofiču in njegovim sodelavcem, 
da so pripravili vse potrebno za izvedbo revije ter pogostitev 
pevcev v Volkmerjevem domu kulture.«

Revija je bila lep dogodek, žal ga domačini nismo znali izkoristiti 
in prisluhniti ubranemu petju cerkvenih pevskih zborov. 
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Prvi maj že več kot 100 let skoraj po celem svetu 
obeležuje mednarodni praznik dela in 

delavske solidarnosti. 

To je spomin na dogodke, ki so se zgodili v začetku maja 1886 v 
Chicagu, ko so delavci zahtevali osemurni delavnik, policija pa je 
njihove demonstracije krvavo zadušila, saj je bilo v spopadu ubitih 
več ljudi. 
V Sloveniji se je praznovanje prvega maja začelo ob koncu 19. 
stoletja najprej v rudarskih krajih, potem pa tudi v Ljubljani in 
Mariboru. Delavci so praznik začeli z budnico delavske godbe. 
Vsi so se lepo oblekli in v gumbnicah nosili rdeče nageljne. Od 
vseh običajev se je najbolj ohranilo postavljanje majskih dreves in 
kurjenje kresov.

Nada Zupanič

1. maj – praznik dela, praznik druženja, postavljanja dreves, 
kurjenja kresov …

Majsko drevo in kres v Jiršovcih
Krajani Jiršovcev, Strmca pri Destrniku, športniki in drugi so 
združili moči ter že trinajstič postavljali mlaj. 23 metrov visoko 
smreko je podaril Sandi Tašner iz Mestnega Vrha. 
Zadnji dan v aprilu so v dopoldanskem času drevo podrli in ga 
pripeljali na Lovrečev breg. Deblo so olupili, okrasili z obročem, 
okrašenim z zelenjem, ki so ga izdelali pri družini Samec. 
Na vrh so pritrdili slovensko zastavo. Že nekaj dni so vozili vejevje 
za kres. V večernih urah so mlaj postavili. Pri postavitvi je imel 
glavno besedo Štefan Samec, ki je prisotne opozarjal tudi na 
varnost. 
Ko se je zmračilo, so prižgali kres. Kljub dežju so vztrajali, prepevali, 
se veselili, pozabili na težave in se prijetno družili.

Postavitev majskega drevesa v Placarju
Na pobudo predsednika vaške skupnosti Placar Branka Goričana 
so se na predvečer prvega maja zbrali tudi v Placarju. Kljub 
slabšemu vremenu je bilo drevo v doglednem času na kmečkem 
vozu, s katerim so ga brez težav pripeljali do Vreševih. 
Sledila je priprava drevesa in kresa. Postavitve se je udeležilo 
mnogo vaščanov, ki so si imeli veliko povedati. Majsko drevo je 
visoko 25 metrov.
Poskrbeli so tudi, da niso bili lačni in žejni. Druženje je trajalo do 
poznih ur in tudi kaplje dežja mnogim niso prišle do živega.

Jože in Pavla Horvat 

Druženje vaščanov          
Vintarovcev – Podpršaka 

Vaščani Vintarovcev – Podpršaka smo se zbrali pri Dušanu Vrečarju 
na pikniku in postavitvi majskega drevesa na hribu nad njihovo 
domačijo. 
Prišlo nas je veliko in bilo je zelo prijetno. Sledilo je še kresovanje, 
ki smo se ga prav tako udeležili in tako v prijetnem druženju 
proslavili 1. maj, praznik dela. 
Želimo si, da bi takšna srečanja postala tradicionalna.
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Pri Mici v Janežovcih postavili 
majsko drevo

                                                                 
Tradicionalno vsako leto Pri Mici v Janežovcih postavimo majsko 
drevo – majpan.
V sredo,  30. aprila, smo se vaščani Janežovcev in okoliških vasi 
zbrali Pri Mici v Janežovcih. 
Pred postavitvijo majskega drevesa smo se seveda ustrezno 
pripravili in okrepčali.
Drevo je tudi letos, enako kot že nekaj let, prispeval Stanko Tirš, ki 
se  mu za to iskreno zahvaljujemo.
»Majpan« smo postavili ročno, tako kot so to delali včasih. Ker je 
ekipa vsa leta skoraj enaka, je  postavitev samo rutina in poteka 
brez težav. 
Po postavitvi majpana sta ob obilni pogostitvi za prijetno druženje 
poskrbela muzikanta Joža in Franček.     

Miro Kokol
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Je čas, ki da, je čas, ki vzame,
pravijo, da je čas, ki celi rane,
in je čas, ki nikdar ne mine,
ko zasanjaš se v spomine.

SPOMIN

27. maja mineva 20 let, odkar nas je 
zapustil naš dragi

Milan Arnuš
    iz Doliča 12

Iskrena hvala vsem, ki z lepo mislijo in svečko počastite 
spomin nanj.

Tvoji najdražji

Turnir v odbojki

V športni dvorani v Destrniku smo bili 12. aprila priča močnega  
turnirja v odbojki. Udeležilo se ga je 7 ekip, v katerih je bilo tudi 
nekaj igralcev ekipe Lunos Maribor, ki igra v 1. državni ligi. Pred 
tekmovanjem je med ekipami vladalo prijateljsko vzdušje. Med 
predtekmovanjem po skupinah so vse ekipe prikazale odlično 
in borbeno igro. Prav vse ekipe so bile med seboj izenačene in o 
končnem zmagovalcu so odločale malenkosti. 
Predtekmovalni del je obsegal 2 skupini, v eni so bile 3, v drugi pa 
4 ekipe. Po njem sta ekipi, ki sta v skupini zasedli 3. mesto, igrali za 
končno 5. mesto. V polfinalu pa so igrale ekipe s prvih dveh mest. 
V finale sta se uvrstili ekipi SILA TEAM in ŠORTIJI. Finalna tekma 
je bila prava poslastica za oči, saj sta obe ekipi pokazali, zakaj 
sta v finalu. Na koncu je bila boljša izkušenejša ekipa SILA TEAM. 
Domača ekipa ŠD DESTRNIK je v borbi za tretje mesto premagala 
ekipo DREAM TEAM. Prvi trije so domov odnesli pokale, vsi 
udeleženci turnirja pa so dobili hrano in pijačo. 
Organizacijski odbor odbojkarske sekcije Športnega društva 
Destrnik se vsem udeležencem zahvaljuje za prikazano odlično 
igro in vas pričakuje tudi na naslednjem turnirju. Prav tako se 
za pomoč pri organizaciji še posebej zahvaljuje zapisničarki in 
fotografinji Olgi Jerković. Zahvala gre tudi Športnemu društvu 
Destrnik za finančno pomoč pri izvedbi turnirja in Občini Destrnik 
za izposojo športne dvorane.
Končna razvrstitev ekip:

1. mesto SILA TEAM
2. mesto ŠORTIJI
3. mesto ŠD DESTRNIK
4. mesto DREAM TEAM
5. mesto KPŠ
6. mesto ŽOGA
7. mesto STARCI

Hvala vsem.

Organizacijski odbor ŠD Destrnik: 
Aleksander Potrč, Bojan Potrč

Zmagovalna ekipa SILA TEAM

Nada Zupanič

Projekt Starejši za starejše
Prostovoljci Društva upokojencev sveti Urban Destrnik so v 
zadnjih tednih obiskali večino občanov, starih več kot 70 let, da 
bi ti izpolnili anketne vprašalnike. Vodji projekta Eriki Maurič so jih 
vrnili več kot 80 %. 
Na sestanku so povedali svoja mnenja in izkušnje. Starejši so bili 
dobri sogovorniki, ki si želijo obiskov, čeprav jih večina živi z otroki 
in vnuki. V sodobnem hitrem času imajo svojci le malo časa zanje, 
čeprav poskrbijo za hrano in pijačo ter da je njihov dom topel. 
Starejši so se najraje pogovarjali o zdravstvenih težavah, domačih 
zdravilih, o dogajanju doma in drugod. Nekaj anketirancev si 
je zaželelo bivanja v domu, vendar jim finančno stanje to ne 
dovoljuje. Posamezniki so se anket ustrašili, saj bi lahko bile 
posledice, morda celo finančne, so razmišljali. 
Večina si je zaželela ponovnega obiska prostovoljca ali 
prostovoljke, da z njimi poklepetajo, saj potrebujejo toplo besedo 
in človeka, ki bo imel čas zanje. Prostovoljci so pripravljeni tudi 
v prihodnje iti na hišne obiske, saj so s teh prvih obiskov prišli s 
pozitivnimi izkušnjami. 

Turistično društvo Destrnik
  vabi na

pohod po starih pešpoteh

Vabimo vas na pohod po starih pešpoteh, 
ki bo v soboto, 31. 5. 2014.

Dobimo se pred turističnim domom 
na Destrniku ob 8.00. 

Čez približno 3 ure se bomo vrnili pred dom, kjer bo 
pogostitev za vse pohodnike. 

Pot ni naporna, vendar priporočamo primerno 
obutev.

Vljudno vabljeni.

Informacije dobite  na 
telefonski številki 041 484 814 (Ivan).
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Tanja Hauptman
Turistično društvo Destrnik  

Rekreativno kolesarjenje 2014

V organizaciji Turističnega društva Destrnik so rekreativno kolesarili 
tudi letos. V petek, 2. maja, se je pred gasilsko-turističnem domom 
zbrala skupina 25 kolesarjev. Predsednik društva Ivan Hauptman 
je predstavil potek proge in poudaril namen kolesarjenja. 
Spoznavanje domače in bližnje okolice, dobra volja, druženje in 
rekreacija so glavni moto te prireditve. 
Letošnja kolesarska pot je potekala po treh občinah in sicer je bil 
start na prostoru pred gasilsko-turističnim domom, nato so se 
podali preko Ojstrovca, Zasadov, Doliča v Velovlak, kjer sta Ivan 
in Angela Slukan kolesarjem pripravila osvežilno presenečenje. Po 
okrepčilu so kolesarili do Levajncev, Desencev, Ločiča, v Trnovsko 
vas, Trnovski Vrh, Vintarovce do turističnega doma, kjer sta 
prizadevna člana Miša in Sašo pripravila malico.
Pri organizaciji sta pomembno vlogo odigrala tudi Janez in Marija, 
ker sta med potjo večkrat postregla z osvežilnimi napitki in sta 
kolesarje spremljala z avtomobilom.
V zahvalo za sodelovanje so udeleženci prejeli zloženko Od lanu 
do platna, v kateri je predstavljen odmeven in uspešen projekt 
društva. 
Dobro razpoloženi  kolesarji so predlagali, da v turističnem društvu 
naslednje kolesarjenje organizirajo že  jeseni – torej dvakrat v letu.

Člani Društva starodobnih vozil in tehnike Sveti Urban Destrnik 
so v soboto, 3. maja, na plan pripeljali  svoja vozila. Zbrali so se 
na župnijskem dvorišču, kjer je gospod župnik Jožef Škofič opravil 
blagoslov vozil in vsem zaželel varno vožnjo. Po obredu so se 
odpeljali na kmetijo Podhostnik, kjer so se okrepčali in si ogledali 
sodoben hlev s telicami in z biki. Pot jih je vodila k okrepčevalnici 
Mica v Janežovce, kjer se je nabralo kar nekaj občudovalcev  starih 
vozil. Ustavili so še se pri Turistični kmetiji Furman v Doliču in 
pri Ivanu in Angeli Slukan v Zgornjem Velovleku. Povsod so jih 
spremljali tudi gledalci. Nekaj jih je bilo ob cesti in z mahanjem so 
pozdravljali voznike ter njihove spremljevalce. 
Motorji, avtomobili in traktorji so panoramsko vožnjo nadaljevali 
od Slukanovih skozi Levanjce, Desence in Svetince do svojega 
člana Antona Zelenika. Tu so ob prijetnem zaključku izmenjali 
izkušnje glede obnove vozil. Ogledovali so si vozila in se pozanimali 
o njihovi starosti.
Da so dan res čudovito preživeli, se zahvaljujejo gospodu župniku 
Jožefu Škofiču, okrepčevalnici Mica, turizmu Furman, družinam 
Podhostnik, Slukan in Zelenik. Posebna zahvala pa velja Marjanu 
in Dušanu, ki sta prevzela mesti redarjev in pri vključevanju na 
glavno cesto zaustavila promet, da se kolona ni pretrgala. V 
začetku sezone je predsednik Franc Murko vsem zaželel čim več 
dobro prevoženih kilometrov in malo okvar ter vsem položil na 

Nada Zupanič

Blagoslov in panoramska vožnja starodobnikov

srce, da so člani društva, ki si med seboj tudi moralno in strokovno 
pomagajo.

Nada Zupanič

18. ocenjevanje vin
Društveno ocenjevanje vin Društva vinogradnikov in sadjarjev 
osrednje Slovenske gorice je že tradicionalno. Letos je potekalo 3. 
aprila na Grajeni. 
Petčlansko komisijo so sestavljali mag. Anton Vodovnk 
(predsednik), univ. dipl. ing. Tadeja Vodovnik Plevnik, univ. dipl. 
ing. Andrej Rebernišek, ing. agr. Terezija Meško in Zoran Petkoski. 
Ocenili so 81 vzorcev, med katerimi  jih je 52 dobilo zlato, 26 pa 
srebrno priznanje. Izločeni so bili 3 vzorci. Povprečna ocena je bila 
18,09. 
Iz destrniške občine so 9 zlatih in 5 srebrnih priznanj dobili: Ivan 
Slukan, Vinogradništvo Lacko, Ivan Hauptman, Marjan Zelenik, 
Jožef Vauda, Marjan Lovrec, Nada Zupanič, Anton Sever in Alojz 
Krušič. Presenečenje ocenjevanja je bil sauvignon letnik 2013, ki 
sta ga pridelala  Vera Dominko in Alojz Krušič iz Jiršovcev 54. Z 
oceno 18,37 sta se uvrstila v boj za šampione in ga v kategoriji vin 
z ostankom sladkorja tudi dosegla. 
V letu 2013 so bili pogoji za razvoj trte in dozorevanje grozdja 
slabši kot v nekaj zadnjih letih. Kletarji so se morali še posebej 
potruditi v kleti, da so dobili kakovostna, pitna in sveža vina. 
Komisija je izrekla vse pohvale za kakovost vzorcev. Po podelitvi so 
prejemniki priznanj in njihovi prijatelji pokušali ocenjene vzorce, 
izmenjali izkušnje glede kletarjenja in se prijetno družili.
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V soboto, 17. maja 2014, bo …
… ob 8.00 turnir v tenisu: občinsko prvenstvo moških 
dvojic
… ob 10.00 turnir v odbojki v telovadnici OŠ Destrnik

V nedeljo, 18. maja 2014, bo …
… ob 9.00 šahovski turnir v gostilni Grozl
… ob 14.00 praznovanje ob zaključku del za javno 
razsvetljavo v Levanjcih in ob postavitvi industrijske 
tehtnice

V četrtek, 22. maja 2014, bo …
… ob 17.00 predavanje dr. Petra Alberta Frasa o raku na 
materničnem vratu v Volkmerjevem domu kulture

V petek, 23. maja 2014, bo…
… ob 18.00 srečanje ljudskih pevcev v Volkmerjevem 
domu kulture

V soboto, 24. maja 2014, bo …
… ob 8.00 turnir v tenisu: tradicionalni medobčinski 
turnir moških dvojic »+ 100 let«
… ob 9.00 turnir v malem nogometu na igrišču pod OŠ 
Destrnik
… ob 9.00 turnir v košarki (trojke) na igrišču pod OŠ 
Destrnik

… ob 13.00 turnir v malem nogometu (veterani) na 
igrišču pod OŠ Destrnik
… ob 16.00 slavnostna seja Občinskega sveta Občine 
Destrnik in podpis pisma o sodelovanju z občino 
Petrijanec
… ob 16.30 otvoritev likovne razstave
… ob 17.00 otvoritev poslovne cone Janežovski Vrh
… ob 18.00 osrednja slovesnost s pogostitvijo v športni 
dvorani OŠ Destrnik

V nedeljo, 25. maja 2014, bo …
… ob 10.00 župnijska slovesnost s sveto mašo ob godu 
sv. Urbana v župnijski cerkvi

V soboto, 31. maja 2014, bo … 
… ob 8.00 hoja po pešpoteh – zbirališče pred turističnim 
domom Destrnik

V nedeljo, 1. junija 2014, bo …
… ob 8.00 turnir v tenisu: občinsko prvenstvo moških 
posameznikov

Vljudno vabljeni

Program prireditev ob 16. občinskem prazniku


